
 Fruens Bøge Tennisklub 

 

FBT Referat  

Bestyrelsesmøde Dato: 

2/6 2025 

   

Til Stede: Mikkel Schäfer (MS), Hans Christian Andersen 

(HCA), Rikke S. Petersen (RSP), Hanne 

Bondgaard(HB), Ole Røder (OR) Trine Lynge 

Albertsen (TLA)) og Lis Gaba (LG) 

Afbud fra: 

Dagsordenpunkt Konklusion Ansvarlig Deadline 

1. Godkendelse af 

referat fra mødet 

den 7. april 2025 

Godkendt   

2. Godkendelse af 

dagsorden 

Med tilføjelse af punkterne 4.7 og 4.8 blev 

dagsordenen godkendt 

  

3. Økonomi HCA gennemgik tallene pr. 15.5. Der var intet at 

bemærke, da status stort set følger budget. 

  

4. Behandlings- 

punkter 

   

4.1 Afholdelse af 

klubmesterskaber 

Konceptmuligheder blev drøftet. For at et sådant 

arrangement kan finde sted, bliver der brug for 

hjælp fra 6 medlemmer (og forældre) til 

planlægning og afvikling af dagen. Der laves opslag 

på Facebook og i klubhus. Datoen er fastsat til den 

13. september, hvor de etablerede turneringerne 

anses for færdige for denne sommer. 

Bestyrelsen drøfter videre på næste møde og 

håber, at hjælpere har meldt sig inden da. 

HB  

4.2 Drøfte omfang 

af oprydning af 

buskads og træer 

langs stien 

For at have det bedst mulige beslutningsgrundlag 

mødes hele bestyrelsen på Dalumvej ½ time før 

næste bestyrelsesmøde. Ud over træer og buske 

beses andre områder, der muligvis kan trænge til 

vedligeholdelse 

  

4.3 Drøfte løsning 

på hus på Mejerivej 

OR har deltaget i møde i Dalum Idrætsring, hvor 

der er udtrykt ønske om at fjerne pavillonen, da 

OR  
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(forskønnelse eller 

fjernelse 

den efterhånden ser lidt slidt ud. 

Da der både styres vand og er internet i det lille 

hus, vil vi gerne beholde det og OR indhenter tilbud 

på en forskønnelse af pavillonen 

4.4 Vedligeholdelse 

af p-pladsen foran 

klubhuset – er det 

FBT eller 

kommunens ansvar 

Bestyrelsen har den opfattelse, at det er offentligt 

område med kommunale parkeringspladser og MS 

henvender sig til kommunen om rengøring af 

pladsen. Det er vigtigt at få fjernet de mange blade, 

da de blæser ned i skakten mellem hallerne 

MS  

4.5 Drøfte 

medlemstal 

Klubbens medlemstal har i en periode været 

dalende. Der blev drøftet, om der skal gøres en 

særlig indsats for at trække nye medlemmer til. HB 

bliver ofte spurgt om f.eks. mulighed for kun at 

være medlem i en begrænset periode og om der 

kan laves særlig ordning for studerende. Der blev 

drøftet muligheden for at lave et specielt 

kontingent i opstartåret, mest for at det nye 

medlem kunne afprøve, om tennis var noget.  

Emnet tages op igen. 

  

4.6 Opsamling af 

punkter fra 

generalforsamlingen 

De fleste af de punkter der skal handles på, skal 

først være behandlet til næste generalforsamling, 

så de gemmes.  Dog vil der her og nu blive lavet en 

synlig venteliste til indendørstimer. Den vil være at 

finde under bookingregler 

LG 1/7 

4.7 Salg af bolde Der skal findes en afløser til salg af bolde, da Erik 

Aablad er stoppet. Der tages kontakt til Kai Holm, 

der måske vil påtage sig opgaven. 

HCA  

4.8 Ny 

affaldssortering på 

Dalumvej 

Renovationsvæsenet har rettet henvendelse til 

klubben om affaldssortering. Det vil ikke længere 

blive acceptere, at der kun er en affaldsbeholder, 

Fremover skal der sorteres som i alle private hjem. 

Der indkøbes beholdere til den fremtidige sortering 

TLA køber 

beholdere 

 

5. Orienterings- 

punkter 

   

5.1 Nyt fra 

seniorudvalget 

HB oplyste, at det har været nødvendigt at trække 

liga 1, da der ikke kunne stilles hold. 
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5.2 Nyt fra 

juniorudvalget 

Juniorcamp finder sted fra man. – tors. i uge 27. 

Det er nødvendigt at flytte træningerne for 60+ og 

torsdagsveteraner i den uge. LG sørger for 

orientering.  

RSP udtrykte ønske om at kunne starte 

udendørstræningen tidligere i 2026. 

LG  

5.3 Nyt i øvrigt Intet   

6. Eventuelt Intet   

7. Næste møde 27. august med mødetidspunkt 18.30 på Dalumvej   

 

Lis Gaba 


